
           Wersja  protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
            
             Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Turystyki 
 

Nr 13/2010  w dniu 21.09.2010r.  
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.30 zakończono o godz. 16.55 
 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Robert  Woźniak 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Wiesław Ewertowski 
Wiceprzewodniczący Komisji 

obecny 

3. 
 

Brzostowski Jacek  
Sekretarz 

obecny 

4.  Bielecki Andrzej     
 

obecny 

5. Zbigniew Grabowski      
 

obecny 

6. Andrzej Wieczorek    obecny 
 

7. Jolanta Godawa obecna 
 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 
1.  

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Anita Wiczyńska – Prezes Spółki Aquapark Wągrowiec 
2. Krzysztof Migasiewicz – Przewodniczący RPW 
3. Karolina Krenz – kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 



 
 

 
 

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Przyjęcie informacji o stanie realizacji budowy Aquapark Wągrowiec. 

 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 

 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie rozpoczął przewodniczący komisji, który powitał członków komisji     

i zaproszonych gości. Przedstawił porządek posiedzenia. Następnie  komisja 

udała się na wizytację budowy, po której oprowadzała p. Prezes Spółki Aquapark 

Wągrowiec i kierownik budowy. Pani prezes zapoznała komisję z aktualnym 

stanem budowy, a  także objaśniała przeznaczenie poszczególnych 

pomieszczeń w obiekcie. Prace wykonywane są zgodnie z przyjętym planem 

prac, jednak z pewnym opóźnieniem spowodowanym trudnymi warunkami 

atmosferycznymi w okresie zimy. Przy tak silnych mrozach nie można było 

wykonywać niektórych prac. Planowano oddanie obiektu w połowie listopada 

2010r. jednak na problemy opisane wyżej ten termin nie zostanie dotrzymany. 

Planuje się oddanie inwestycji w połowie stycznia 2011 roku. po krótkim rozruchu 

i przeprowadzeniu niezbędnych badań, Aquapark zostanie oddany do użytku na 

koniec stycznia 2011 roku. W parku wodnym ma być zatrudnionych ok. 20 osób. 

Rekrutacja pracowników ma nastąpić krótko przed oddaniem budynku do użytku.  

W bieżącym roku odbyły się kursy dla nauczycieli, którzy będą mogli prowadzić 

zajęcia z uczniami. Planowane są kolejne kursy, które pozwolą na przygotowanie 

większej liczby nauczycieli do tego typu zajęć.  

 W dalszej części p. prezes przekazała informację, że kwota przetargu 

wynosiła 23.417.000 zł, jednak już dziś wiadomo, że ta kwota będzie 

 



niewystarczająca. W informacji koszt budowy powinien zamknąć się w kwocie 

25.000.000 zł.  

 Pani Anita Wiczyńska zaznaczyła także, że bardzo dobrze układała się 

współpraca z instytucjami z terenu Wągrowca, co pozwoliło na planowe 

wywiązywanie się z podjętych działań. 

 

 
 

 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
1.1  Zapytania 
 

 
5.2   Opinie 
 

      5.3  Stanowiska 
 
 
 
5.4   Wnioski 
 

 

 

 

  Protokołował                                                          Przewodniczący Komisji: 
 
  

___________________________        ______________________ 
          Jacek Brzostowski                                                                       Robert Woźniak 

 
 

 


